
Protokół nr 1/6/2017

ze spotkania konsultacyjnego z mieszkańcami Gminy Suchowola zorganizowanego w celu
konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i

obszaru rewitalizacji.

Spotkanie odbyło się 24.05.2017 r. o godz. 18:00 w Sali Płomyk w Suchowoli przy ul. ul. Kościuszki 7, 
16-150 Suchowola. W spotkaniu udział wzięło 8 osób.

Spotkanie rozpoczęła Pani Małgorzata Paszko z firmy Tomas Consulting (reprezentująca Wykonawcę

GPR), powitała zebranych uczestników oraz przedstawiła cel spotkania i jego przebieg. 

Kolejno  Pani  Agnieszka  Maszkowska  z  Fundacji  SocLab  –  moderatorka  spotkania  -  przedstawiła

zebranym podstawowe informacje na temat rewitalizacji, kwestii prawnych oraz poinformowała, jak

będą wyglądać kolejne etapy tworzenia programu rewitalizacji w Suchowoli. Przedstawiona została

mapa  obszaru  rewitalizacji  w  Suchowoli,  a  uczestnicy  mogli  się  zapoznać  z  treścią  uchwały  o

wyznaczeniu obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji.

Następnie  w  formie  moderowanej  dyskusji  Pani  Agnieszka  Maszkowska  zebrała  od  uczestników

spotkania  uwagi  i  opinie  na  temat  omawianego dokumentu.  Podczas  spotkania  dyskutowano na

temat  głównych  problemów  i  potrzeb  mieszkańców  oraz  użytkowników  wyznaczonego  obszaru

rewitalizacji. 

Poniżej zapisane są zgłoszone propozycje:

 Utworzenie parku linowego na targowicy
 Oświetlenie boisk przy szkole
 Utworzenie w centrum placu zabaw
 Utworzenie siłowni pod chmurką
 Budowa amfiteatru
 Budowa stadionu z trybunami, odnowienie szatni, utworzenie drużyny piłki nożnej
 Więcej miejsc parkingowych
 Zakup stołu bilardowego i stołu do tenisa stołowego w GOKu
 Powstanie Centrum Trzech kultur
 Utworzenie restauracji, kawiarni w centrum
 Sygnalizacja  świetlna  przy  ul.  Białostockiej  w  centrum,  ew.  osoba  do  bezpiecznego

przechodzenia przez ulicę
 Odnowa targowicy (nawierzchnia, toaleta, kosze)
 Budowa ronda (Białostocka/Grodzieńska/Plac Kościuszki/Goniądzka)
 Budowa zalewu przy targowicy

Dyskutowano również o możliwym przeznaczeniu dawnej bożnicy, a także odbudowaniu tradycji 

targów koni.

Nie zgłoszono uwag do poszerzenia lub zawężenia obszaru rewitalizacji.

Na  zakończenie  przypomniano  uczestnikom  spotkania  o  zgłaszaniu  uwag  do  projektu  uchwały  w
formie pisemnej.
Na tym spotkanie zakończono.
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